
Schriftelijke vragen aan het college

Vraagnummer: S-135 (In te vullen door de raadsgriffie)

Datum: zondag 9 september

Aan: Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Van: GroenLinks Fractie; Mickel Langeveld

Onderwerp: Wijzigingsplan Bestemmingsplan De Hel 4 Randwijk

GroenLinks heeft kennis genomen van het vaststellen door het college van het wijzigingsplan 
buitengebied, De Hel 4g te Randwijk. Groenlinks heeft eerder op 19 mei 2011 vragen gesteld over dit 
dossier (S-114). GroenLinks maakt zich zorgen over het beleid rondom mestkalveren in Nederland. 

We hebben de volgende vragen

1. Kunt u aangeven hoe het (besluitvormings)proces sinds mei 2011 is verlopen?

In de beantwoording van S114 heeft u aangegeven dat het vaststellen van een wijzigingsplan de 
bevoegdheid is van het college. U gaf aan dat het college heeft de mogelijkheid om een verklaring van 
geen bedenkingen kan aanvragen aan de raad. In de commissie ruimte is in die periode toegezegd 
dat dit ook zou gebeuren.

2. Deelt u, achteraf gezien, met ons de correctheid van bovenstaande beschrijving van de gang 
van zaken?

3. Kunt u aangeven waarom u, ook gezien de gevoeligheid bij de raad (GroenLinks was niet de 
enige partij die vraagtekens zetten bij de ontwikkeling ook o.a. GBO en PvdA waren kritisch in 
dit dossier) geen gebruik heeft gemaakt van deze mogelijkheid?

Inmiddels is het traject rondom het vaststellen van het bestemmingsplan buitengebied Overbetuwe in 
vergevorderd stadium. Dat bestemmingsplan regelt ook zaken rondom intensieve veeteelt. We zijn 
geïnteresseerd in de mogelijkheden die binnen dat BP gerealiseerd kunnen worden.

4. Had de bestemmingsplanwijziging rondom het gebied “De Hel” als het was aangevraagd na 
vaststelling van het nieuwe bestemmingsplan buitengebied, doorgang kunnen vinden?

5. In de beantwoording van S-114 geeft u aan dat er in Overbetuwe sprake is van 29 bedrijven 
met mestkalveren. Hoeveel van die 29 bedrijven kunnen onder regime van het nieuwe 
bestemmingsplan buitengebied doorgroeien naar bedrijven met meer dan 1000 
mestkalveren?

GroenLinks betreurt het dat besluitvorming in het college rondom de Hel in de vakantieperiode heeft 
plaatsgevonden, zonder dat de raad betrokken is bij dit proces. Het realiseren van intensieve 
veehouderij in Overbetuwe vinden wij een ongewenste ontwikkeling. De beroepsperiode tegen dit 
besluit bij de raad van state loopt morgen af.

6. Klopt onze vaststelling dat de gemeenteraad in het verdere besluitvorming rondom 
wijzigingsplan De Hel 4g in Randwijk geen formele rol meer heeft?

Ondertekening en naam:

Mickel Langeveld (GroenLinks)

Bron

Wijze van indienen van schriftelijke vragen: De vragen worden bij de voorzitter van de raad ingediend. (…) 
Artikel 37, tweede lid Reglement van orde van de raad)


